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TOUR HIGHLIGHTS!

~ The HobbitonMovie Set Tour
~ Rotorua & Te Puia Maori Culture
~ Milford Sound Cruise

MUST DO!

MEALS INCLUSION

 WAITOMO
- Waitomo Limestone Cave
- Glow Worm Boat Tour
 ROTORUA
- Lake Rotorua - Skyline Condola
- Te puia Maori Village
- Pōhutu geyser & Mud pool
- MataMata Hobbiton Movie Set™
 AUCKLAND
- City Sightseeing
 CHRISTCHURCH
- Antarctic Centre - Hagglund Ride
- Christchurch Riverside Market
- CitySighseeing: Cathedral Square ,
Hagley Park , Avon River, Townhall
- Canterbury Museum
 LAKE TEKAPO
- Church of the Good Shepherd
- Bronze Sheepdog Statue
 MT COOK REGION
- Pukaiki Lookout Point
- High Country Alpine Salmon Farm
- Cromwell Mrs Jones Fruits Stall
 QUEENSTOWN
- Kawarau Bridge
- Skyline Condola Ride
- View Lake Wakatipu & Walter Peak
 WANAKA
- Shotover & Lake Wanaka
- Wanaka Lone Tree
 MILFORD SOUND
- Milford Sound Cruise
 TE ANAU
 DUNEDIN
- City Sightseeing : Dunedin Railway
Station, first church, University of Otago
- Penguin Place Conservations Reserve

 9 Breakfasts | 7 Lunches | 5 Dinners
~ Skyline Strastosfare Restaurant

ACCOMMODATION
 3* - 4* Hotel Accommodation

DAY 01 SINGAPORE  AUCKLAND
Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Auckland. Tāmaki Makaurau Auckland is
a multi-cultural urban oasis of food, music, arts and culture. It’s where sparkling waters and lush
landscapes meet city sophistication.
DAY 02 AUCKLAND - WAITOMO - ROTORUA (Meals on Board /Lunch/ Dinner)
Kia Ora! Welcome to New Zealand. Upon arrival you will be met and greet by local
representative.Visit to the world-famous limestone formations of Waitomo Caves. Take a boat
ride through the Glow Worm Grotto, marvel at thousands of magical glowworms and become
part of over 130 years of cultural and natural history.Next, continue the journey to Rotorua.
Enjoy the Rotorua city tour which included Government Garden, Red Wood Forest and enjoy the
unique beauty of Lake Rotorua. After dinner,relax & join the optional program of Polynesian Spa
to relax in hot pools over the beautiful lake views.
DAY 03 ROTORUA (Breakfast /Lunch /Dinner)
Head to Te Puia. Discover one of New Zealand's most magnificent geothermal wonderlands –
featuring dramatic geysers, bubbling mud, and beautiful native, you will enjoy Maori cultural
performances & explore the magic hidden within Te Whakarewarewa Thermal Valley, the home
to the Pōhutu geyser – the largest geyser in the Southern Hemisphere! Learn about Maori
Culture at Maori Arts & Crafts Centre. Next, bring you to the spectacular Skyline Gondola to
enjoy a buffet lunch at the Skyline Stratosfare Restaurant which offers superb views over the
city, lake and mountains. In this afternoon, continue experience a Rotorua sightseeing on your
own leisure.
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DAY 04 ROTORUA - MATAMATA - AUCKLAND (B’fast / Lunch)
Step into the enchanting village of THE HOBBITON MOVIE SET TOUR.
MataMata is a must see! Take a guided tour of the Hobbiton Movie Set™
and you can explore the lush pastures of the Shire as featured in The Lord
of the Rings and The Hobbit Trilogies. It has more than 44 unique hobbit
holes, including Bag End (Bilbo's house). As you wander through the heart
of the Shire, you'll get to hear the fascinating commentary about how it
was all created. A quick Auckland city sightseeing to Harbour Bridge ,
Queen Street , photostop with Auckland Sky Tower.

DAY 05 AUCKLAND CHRISTCHURCH (Breakfast / Dinner)
Upon arrival, meet up with the local representative at the airport.
Ōtautahi Christchurch,a revitalised city in the heart of Aotearoa New
Zealand’s South Island.It is one of the world's most unique destinations,
combining urban regeneration and innovation with heritage, culture and
exhilarating activity. Visit to Christchurch Antarctic Centre. Brave an
Antarctic storm, go off-road in a Hägglund Antarctic vehicle ride, befriend
a husky sled dog and mingle with the little blue penguins. Experience
Antarctica from all four dimensions and leave with a head full of
knowledge & inspiration. Next head to Riverside Market for a unique
inner-city shopping experience. Discover the fascinating history of
Christchurch on a sightseeing tour covering the central city highlights,
including Cathedral Square, Victoria Square, Thomas Edmonds former
band rotunda and the Avon River, Town Hall, the floral clock, Law Courts,
Provincial Chambers, Christ's College, Museum, Botanical Gardens, Arts
Centre, Worcester Boulevard, and the Bridge of Remembrance. On
leaving the inner city, the tour includes several parks and gardens
including Mona Vale Gardens and Hagley Park. Then learn the history &
explore the cultural and natural heritage of the Region at at Canterbury
Museum.Then to Riccarton House, Riccarton Bush, and the University of
Canterbury.

DAY 06 CHIRSTCHURCH - LAKE TEKAPO (B’fast /Lunch /Dinner)
Travel to the Sign of the Takahe providing spectacular views over the
city.Inland route via the scenic Rakaia Gorge through South Canterbury to
Ashburton, visit Farmer’s Corner Wholesale Shopping & Alpaca Farm, a
typical attraction wherein a close encounter with nut feeding & photos
with the Alpacas is definitely an unforgettable moment.Continue into the
Mackenzie country to see the turquoise colour of Lake Tekapo, visit the
famous Church of the Good Shepherd and the Bronze Sheepdog Statue.

DAY 07 LAKE TEKAPO- WANAKA - QUEENSTOWN
( Breakfast / Dinner )

The drive from Lake Tekapo to Queenstown is one of the most beautiful
road trips in New Zealand. A quick stop at Pukaki Lookout Point for a
panoramic view of Mt Cook. Stop at High Country Alpine Salmon Farm
for salmon tasting (at own expenses) . Next to Cromwell,Mrs Jones Fruits
Stall,one of the best-known fruit stalls in Central Otago,stocks a huge
array of fresh fruits, dried fruits, nuts, honey products etc. Enjoy the
stunning views as you ride the Skyline Gondola cable car high above
Queenstown and Lake Wakatipu to the top of Bob’s Peak. The best views
in the region spread out in a spectacular 220-degree panorama with
breath taking views of Coronet Peak, The Remarkables mountain range
and across Lake Wakatipu to Cecil andWalter Peak.

DAY 08 QUEENSTOWN - MILFORD SOUND - TE ANAU (B/L/D)
After breakfast, we shall venture to one of the world’s greatest natural
wonders Milford Sound - a spectacular reminder of the forces of nature
that shaped this land thousands of years ago during the ice age. You will
have a wonderful Scenic Cruise experience and enjoy lunch onboard.
Fiordland is one of the world’s last great wildernesses. Then head to the
picturesque township of Te Anau. After Dinner, join an optional Te Anau
Glowworm Cave at your own expenses.
DAY 09 TE ANAU - DUNEDIN (Breakfast / Dinner )
After breakfast, start our journey to Dunedin. Visit the University of
Otago, St.Paul's Cathedral, The Octagon and the magnificent railway
Station. Later, enjoy the tour in the Penguin Place Conservation Reserve,
learn the natural habitat of the local Yellow Eyed Penguins, and a short
bus ride takes you to the reserve where you will continue on foot to see
the penguins includes plentiful native bird species, New Zealand fur seals.

DAY 10 DUNEDIN - CHRISTCHURCH (Breakfast /Lunch / Dinner)
After breakfast, return to Christchurch. Along the journey, you will get to
admire the infinite beauty of South Island. The road to Christchurch is
lined with breathtaking beaches and fascinating geology. Visit Moeraki
where giant perfectly rounded boulders, stop byMoeraki Boulders before
return to Christchurch.

DAY 11 CHRISTCHURCH SINGAPORE (Breakfast)
This morning, after breakfast, if time permits, you can do some last-
minute shopping before your transfer to the airport for your flight home.

Waitomo Glow Worm

Rotorua Pōhutu geyser

Lake Tekapo Stargazing (Optional Tour )

Larnard Castle Dunedin



第一天 新加坡奥克兰

乘搭班机飞往新西兰北岛最大最繁荣的城市-奥克兰。新西兰

是最靠近南极的国家，被誉为“世界上最后一片净土”。气候

凉爽景色宜人。一起畅游新西兰来体验原始旷野和多彩文化！

第二天 奥克兰-怀托摩-罗托鲁瓦 （机上用餐/午/晚餐）

抵达后，您将前往世界著名的怀托摩洞穴石灰岩地层。乘船游

览怀托摩萤火虫洞。然后继续前往罗托鲁瓦。享受罗托鲁瓦城

市之旅，包括政府花园、红木森林，享受罗托鲁瓦湖的独特美

景。晚餐后，您可以参加波利尼西亚水疗中心的自费项目，在

拥有美丽湖景的热水池中放松身心。

第三天 罗托鲁瓦 （早/午/晚餐）

早餐后，参观特普亚，参观泥浆池、喷泉和其他地热，欣赏毛

利人的文化表演。接下来，带您到壮观的空中缆车，在空中缆

车餐厅享用自助午餐，这里可以俯瞰城市、湖泊和山脉。在今

天下午，继续体验罗托鲁瓦观光，享受您的休闲时光。

第四天 罗托鲁瓦-马塔马塔-奥克兰 （早/午餐）

早餐后早餐后，前往马塔马塔。你将开始参观霍比特顿的电影

集。参观完后，您将返回奥克兰，准备第二天飞往南岛。

第五天 奥克兰基督城 （早/晚餐）

乘搭班机飞往新西兰南岛最大最繁荣的城市-基督城。抵达后，

当地导游在机场接机。参观国际南极中心亲身体验到南极的四

季变化，接受南极风暴的挑战，与哈士奇与小蓝企鹅家族亲密

接触，室内景点游无限 4D 表演和体验哈格南极越野车。之后

继续城市观光基督城，上帝的后花园，街上是十九世纪英式古

典气息的建筑。参观河滨市场体验当地风情，开启观光包括古

老的坎特伯里博物馆，植物园、优美的雅芳河等。在基督城过

夜。

第六天 基督城-蒂卡坡湖 （早/午/晚餐）

早餐后，从基督城出发，经阿什伯顿来到 Farmers Corner 市

级和羊驼牧场参观。与可爱的羊驼拍照后前往蒂卡坡湖。小镇

的北面是碧绿的湖水，湖对岸就是雄伟的南阿尔卑斯山。参观

這座唯美復古的建築好牧人教堂，与牧羊犬雕像合影。您也可

以漫步于蒂卡坡步道。在冬天，你可能有机会看到特卡波湖地

区著名的南极光。夏天，你会看到鲁冰花盛开。来到举世闻名

的‘观星小鎮’你也可以选择自费参加约翰山天文台的观星体

验。

第七天 蒂卡坡湖-库克山-皇后镇 （早餐/晚餐）

早餐后，您将在美丽的普卡基湖前拍照留念，欣赏库克山国家

公园的景色。奥拉基山是最纯粹的意义上的阿尔卑斯山-与高

耸入云的山峰，冰川和永久的雪原，所有美景都在星罗棋布的

天空下。接着参观鲑鱼养殖场体验喂鲑鱼和品尝新鲜鲑鱼生鱼

片。之后来到瓊斯太太的果園(克伦威尔镇)你一定不想错过的

水果小镇。出发前往皇后镇路上我们经过卡瓦劳大桥蹦极,观

看游客从 43 米的高空一坠而下，体验无比刺激，惊心动魄的

感觉。您也可以自费参加！乘坐空中缆车到达皇后镇的顶部，

同时欣赏城市全景及瓦卡蒂普湖，形如闪电，是新西兰第三大

湖泊。晚餐会是皇后镇赫赫有名的 Fergburger 大汉堡。

第八天 皇后镇--米佛峡湾-第阿瑙 （早/午/晚餐）

早餐后直接前往世界八大奇迹之称的米佛峡湾国家公园，沿途

观赏著名的镜湖，荷马隧道，亨利峡谷。抵达后乘坐游轮畅游

米佛峡湾 Milford Sound Cruise，来自大自然力量的壮观景

色，几千年前在冰河时代塑造了这片土地。俗语说不游米佛峡

湾不知海湾之眩、山林之魄、天地之风光。您将有一个美妙的

观光游轮体验，同时群览南极生态，企鹅，海豚还有那可爱的

海狮，并在游轮上享用游轮午餐。（注:如遇特殊情况无法前

往峡湾游览，本公司将根据当时情况调整行程和游览安排。）

晚上可自费参观神奇独特的第阿瑙萤火虫洞。

第九天 第阿瑙-但尼丁 （早餐/晚餐）

开始我们去但尼丁的旅程。抵达后，参观奥塔戈大学、圣保罗

大教堂、八角形建筑和宏伟的火车站。稍后，您可以在企鹅保

护区游览，游览将介绍黄眼企鹅，乘坐一辆短途巴士前往保护

区，继续步行参观企鹅。还可以观赏到本地鸟类，新西兰毛皮

海豹。

第十天 但尼丁-基督城 （早餐/午/晚餐）

酒店早餐后，返回基督城。沿途带您经过摩拉基圆巨石考古道

观赏摩拉基圆形巨石（Moeraki Boulders）。傍晚到达基督城。

第十一天 基督城新加坡 （早餐）

这个早晨，用完早餐后，如果时间允许，你可以利用空余

时间去购物血拼，之后会送您去机场返回新加坡温暖的家。

注明

行程顺序会应当地特殊因素会有更改，请以确认行程为主。如果遇到公众假

期，例如圣诞节，一些景点将会关闭或只开放半天。替代方案将会是另择一

天参观受影响景点换另一景点取代。以英文行程为准。

REMARKS :
*Sequence of itinerary is subject to change without prior
notice. During New Zealand public holidays such as Anzac
Day and Christmas Day, some attractions may be closed
or will operate for half a day. Alternative arrangements
will be made to visit these affected attractions on other
days or they will be replaced with alternatives.
*For accuracy, please refer to the English itinerary.
*Purchase of travel insurance is strongly recommended.
*All itineraries are subject to changes (due to Flight
Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions
and other causes of an unpredictable nature) and final
confirmation from our overseas land operators. We, as a
Travel Agent cannot be held responsible for any changes
being made to the itineraries due to any but not limiting
to the above-mentioned factors.

Aoraki Mt Cook National Park

Church of the Good Shepherd


